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Abstract (en)
In operation with an X-ray tube with a metal centre part, it is intended to compensate for the current from the metallic centre part of the X-ray tube
when using two individual invertors (6, 7) and high-voltage transformers (9, 10) for two high-voltage rectifiers which are connected in series. <??>The
capacitance of the capacitor (12) of the invertor (7) on the cathode side is greater than the capacitance of the other invertor (6). <IMAGE>

Abstract (de)
Beim Betrieb mit einer Röntgenröhre mit Metallmittelteil soll bei Verwendung zweier individueller Wechselrichter (6, 7) und
Hochspannungstransformatoren (9, 10) für zwei in Reihe geschaltete Hochspannungsgleichrichter der Strom vom Metallmittelteil der Röntgenröhre
kompensiert werden. Die Kapazität des Kondensators (12) des kathodenseitigen Wechselrichters (7) ist größer als die Kapazität des anderen
Wechselrichters (6). <IMAGE>
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